Come with a Trusting Heart 信靠的心來到主前

Illustration 1:

這讓我們看到了早期教會發展的簡單性和直接性.

This allows us to see the simplicity and directness of the early church development.

【路 Luke 2:14】

I. The rich and famous tried to keep their status. 富有和有名的人嘗試保住他們的地位.

他們的代表, 就是希律王. King Herod is an example.

【太 Matt 2:1~16】

II. The religious were too involved in the religion.

宗教界的人深深陷入宗教裡面.

宗教可以給你哲理,但是宗教不能夠給你永生的生命.只有耶穌基督可以給你永生的生命.

Religion can give you philosophy, but religion cannot give you eternal life. Only Jesus Christ can give you eternal life.

義/RIGHTEOUSNESS

【利 Lev 17:11~12】

【約 John 1:29】

III. The simple and honest people embrace the true Savior.

單純的人直接地接受救主.

【路 Luke 2:8~17】

Application 應用

今天這個教會沒有甚麼特別的裝飾,我們是一群很簡單的人,傳揚一個很簡單的信息,就是耶穌今天降生了,他就是這神為你預備的羔羊,他要在十字架上,為你的罪死,讓你可以得到永生的生命.你願意像這些簡單但是有行動的牧羊人一樣,來到他的面前擁抱這個救恩嗎?

There is no special decoration in our church today. We are a group of very simple people. We preach a very simple message that Jesus was born for our salvation. He is the lamb that God has prepared for you. He died on the cross for your sins, which allows you to have eternal life. Would you like to come to him like these simple shepherds with action and embrace this salvation?

Reflection

- 1. What is the Christmas season to you? The way you have celebrated Christmas, has it been satisfying to you? If not, what is the action you can do to make a change? 聖誕節對你的意義是甚麼? 過去到現在, 你怎麼樣 慶祝聖誕節? 你覺得你慶祝的方法, 給你帶來滿足嗎? 若沒有, 你想用甚麼樣的方法做一個改變呢?
- 2. People say Christmas is the birthday of the Lord Jesus Christ. How do you come to his birthday party? 有人說, 聖誕節是耶穌基督的生日, 你如何來 參加祂的生日趴呢?

Come with a Trusting Heart 信靠的心來到主前

Illustration 1:

這讓我們看到了早期教會發展的簡單性和直接性.

This allows us to see the simplicity and directness of the early church development.

【路 Luke 2:14】

I. The rich and famous tried to keep their status. 富有和有名的人嘗試保住他們的地位.

他們的代表, 就是希律王. King Herod is an example.

【太 Matt 2:1~16】

II. The religious were too involved in the religion.

宗教界的人深深陷入宗教裡面.

宗教可以給你哲理,但是宗教不能夠給你永生的生命.只有耶穌基督可以給你永生的生命.

Religion can give you philosophy, but religion cannot give you eternal life. Only Jesus Christ can give you eternal life.

義/RIGHTEOUSNESS

【利 Lev 17:11~12】

【約 John 1:29】

III. The simple and honest people embrace the true Savior.

單純的人直接地接受救主.

【路 Luke 2:8~17】

Application 應用

今天這個教會沒有甚麼特別的裝飾,我們是一群很簡單的人,傳揚一個很簡單的信息,就是耶穌今天降生了,他就是這神為你預備的羔羊,他要在十字架上,為你的罪死,讓你可以得到永生的生命.你願意像這些簡單但是有行動的牧羊人一樣,來到他的面前擁抱這個救恩嗎?

There is no special decoration in our church today. We are a group of very simple people. We preach a very simple message that Jesus was born for our salvation. He is the lamb that God has prepared for you. He died on the cross for your sins, which allows you to have eternal life. Would you like to come to him like these simple shepherds with action and embrace this salvation?

Reflection

- 1. What is the Christmas season to you? The way you have celebrated Christmas, has it been satisfying to you? If not, what is the action you can do to make a change? 聖誕節對你的意義是甚麼? 過去到現在, 你怎麼樣 慶祝聖誕節? 你覺得你慶祝的方法, 給你帶來滿足嗎? 若沒有, 你想用甚麼樣的方法做一個改變呢?
- 2. People say Christmas is the birthday of the Lord Jesus Christ. How do you come to his birthday party? 有人說, 聖誕節是耶穌基督的生日, 你如何來 參加祂的生日趴呢?